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Protokół nr XIX/20 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 29 maja 2020 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz  

Jan Moryson 

Ilona Pazoła- Szymańska  

Karolina Salamon  

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz  

Bogumiła Woźniak 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie- Mariusz Plewa 

 Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu- Marcin Wysokiński 

 Pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 904  dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Burmistrza o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny działek położonych we wsi 

Tarchalin,  

2) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo, 

3) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Bojanowo,  
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4) zmiany uchwały Nr XVIII/138/20 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu,  

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

6) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych uchwał. Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do 

porządku obrad sześciu projektów uchwał głosowało 13 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Więcej wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XIX sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVIII/20 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2020 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo.  

7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe). 

8. Informacja o realizacji pożytku publicznego. 

9. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo. 

10. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo. 

11. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanych położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnych położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

c) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny działek położonych we wsi 

Tarchalin,   

d) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Bojanowo, 
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e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Bojanowo, 

f) zmiany Uchwały Nr XVIII/138/20 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 kwietnia 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Rawickiemu, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.  

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

Dot. pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XVIII/20 z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 

2020 roku.  

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2020 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 13 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Następnie Burmistrz Bojanowa przedstawił informację o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Pytań nie było.  
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Dot. pkt. 6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że informacje o działalności 

sportowej na terenie Gminy Bojanowo wpłynęły od:  

- Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. Arkadego Fiedlera  

w Golinie Wielkiej, 

- Towarzystwa Sportowego „Ruch” Bojanowo, 

- Stowarzyszenia „Extremalne Bojanowo”, 

- Bojanowskiego Klubu Karate- Kamae, 

- Ludowego Zespołu Sportowego SALUS Golinka, 

- Klubu Sportowego „Sztanga” Bojanowo, 

- Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego Szok Bojanowo. 

 

Informacje zostały Państwu radnym przekazane. Pytań nie było.  

 

Sprawozdania z działalności sportowej stanowią odpowiednio: 

- sprawozdanie z działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej 

im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- załącznik nr 6 do protokołu, 

- sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia „Extremalne Bojanowo”- załącznik nr 7 do 

protokołu,   

- sprawozdanie z działalności Bojanowskiego Klubu Karate- Kamae- załącznik nr 8 do 

protokołu,  

- sprawozdanie z działalności Ludowego Zespołu Sportowego SALUS Golinka- załącznik  

nr 9 do protokołu,  

- sprawozdanie z działalności Klubu Sportowego „Sztanga” Bojanowo- załącznik nr 10 do 

protokołu,  

- sprawozdanie z działalności Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego Szok 

Bojanowo- załącznik nr 11 do protokołu,  

- sprawozdanie z działalności Towarzystwa Sportowego „Ruch” Bojanowo- załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

Dot. pkt. 7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja o stanie dróg gminnych została 

przekazana przez Pana Henryka Adamczyka na Komisjach Stałych Rady. Następnie Pan Jan 

Moryson zwrócił się z zapytaniem czy są pytania do przekazanych informacji? 

 

Na powyższe głos zabrała Pani Beata Bura, która poruszyła kwestię suchych drzew i gałęzi na 

odcinku drogi Gościejewice- Bojanowo, przed tzw. „zielonym ogrodem”. Pytanie- cyt: „Czy 

coś z tym można zrobić?”. 

Odpowiadając Pan Burmistrz poinformował, że zarządcą drogi jest powiat rawicki.  

Informację przekażemy do Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu.  

 

Następnie Pan Maciej Dubiel poinformował, że w dniu 27 maja br. nastąpiło otwarcie ofert na 

przebudowę drogi powiatowej Poniec- Tarchalin- Gołaszyn. Wpłynęło osiem ofert. Kwota 

zaplanowana na zadanie to 1.545.946,07 zł. Najkorzystniejszą ofertę przedłożyła firma: 

Usługi Sprzętem Budowlanym Krzysztof Rogala Sobiałkowo za kwotę 939.905,63 zł. Tym 

samym wartość zadania zmalała poniżej 1 mln zł. Na zadanie gmina Bojanowo przeznaczyła 

środki w wysokości 319.000 zł, po przetargu kwota dofinansowania wynosić będzie 198.000 
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zł, co niewątpliwie cieszy, ponieważ zaoszczędzone środki można przeznaczyć na kolejną 

inwestycję (ogrodzenie Szkoły Podstawowej w Bojanowie na ulicy Drzymały).   

 

Informacje pisemne dotyczące dróg gminnych i powiatowych na terenie Gminy Bojanowo 

stanowią odpowiednio załącznik nr 13 i załącznik nr 14.  

 

Dot. pkt. 8. Informacja o realizacji pożytku publicznego. 

 

Przystępując o niniejszego punktu, głos zabrał Pan Burmistrz, który przedstawił informację  

z realizacji programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2019. Informacja 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana 

Mariusza Plewy- Kierownika Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie o zabranie głosu. 

Na wstępie Pan Mariusz Plewa poinformował, że w 2019 roku w rejonie działania Rewiru 

Dzielnicowych w Bojanowie stwierdzono 32 przestępstwa (w 2018 roku- 44 przestępstwa). 

W rozbiciu na kategorie przestępstw odnotowano: 

1) uszkodzenie mienia- 2 przestępstwa, 

2) uszczerbek na zdrowiu- 1 przestępstwo,  

3) bójki lub pobicia- 1 przestępstwo, 

4) kradzież cudzej rzeczy- 8 przestępstw,  

5) kradzież z włamaniem- 7 przestępstw, 

6) rozbój, kradzież rozbójnicza i wymuszenia rozbójnicze- 1 przestępstwo, 

7) przestępstwo drogowe- 12 przestępstw.  

W 2019 roku odnotowano 232 wykroczenia (w 2018 roku 195 wykroczeń). W rozbiciu na 

kategorie wykroczeń odnotowano: 

- niezachowanie należytej ostrożności, powodujące zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym- 56 wykroczeń, 

- zakłócanie ładu i porządku publicznego- 31 wykroczeń, 

- kradzież cudzej rzeczy- 10 wykroczeń,  

- uszkodzenie mienia- 1 wykroczenie, 

- nieobyczajny wybryk- 62 wykroczenia, 

- inne wykroczenia- 72 wykroczenia.  

Następnie Pan Mariusz Plewa poinformował, że w 2019 roku policjanci Rewiru 

Dzielnicowych w Bojanowie przepracowali 830 służb, w trakcie których zatrzymali na 

gorącym uczynku 12 sprawców przestępstw i 18 osób poszukiwanych. Przeprowadzili 353 

interwencje publiczne i domowe, z których sporządzono 12 Niebieskich Kart. Ukarali 

grzywną w postaci mandatu karnego 192 sprawców wykroczeń, pouczono 40 sprawców. 

Wykonali 459 pomocy prawnych na rzecz innych jednostek. Wylegitymowali 2361 osób. 

Przeprowadzili 141 spotkań ze społeczeństwem. Wykonali 20 doprowadzeń do Zakładu 

Karnego i innych instytucji.  

Podsumowując Kierownik Rewiru Dzielnicowych poinformował, że odnotowano spadek 

przestępstw w stosunku do roku 2018 w następującej kategorii przestępstw: kradzież, 

kradzież z włamaniem oraz przestępstwa drogowe. Kategorie, w których odnotowano wzrost 

przestępstw: bójki, pobicia oraz rozbój. W odniesieniu do wykroczeń, odnotowano wzrost  

w kategoriach: zakłócanie porządku publicznego, nieobyczajny wybryk i inne. Spadek ilości 

wykroczeń nastąpił w kategorii: kradzież cudzej rzeczy.  
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Na zakończenie Pan Mariusz Plewa skierował słowa podziękowania do Pana Burmistrza 

i Informatyka za udostępnianie i dynamiczne nagrywanie nagrań z monitoringu, dzięki 

któremu zwiększyło się wykrywanie sprawców przestępstw i wykroczeń.   

 

Ustosunkowując się do przedmówcy, Pan Burmistrz poinformował, że cyklicznie będziemy 

rozbudowywać monitoring. W bieżącym roku planujemy rozbudować monitoring od strony 

najazdowej z Rawicza (blisko Szkoły Podstawowej), w parku Kosynierów oraz przy 

supermarkecie od strony Leszna.  

 

Pytań nie było. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 10. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie 

Bojanowo. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o zabranie 

głosu Pana Marcina Wysokińskiego- Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Rawiczu. 

Pan Marcin Wysokiński na wstępie poinformował, że przedstawi statystycznie sytuację 

odnośnie warunków, bezpieczeństwa przeciwpożarowego oraz innych miejscowych zagrożeń, 

w których jednostki przeciwpożarowe brały udział. W 2019 roku procentowy udział zdarzeń 

w powiecie przedstawia się następująco: ok. 20% stanowią pożary, 75,6% miejscowe 

zagrożenia, 4,3% fałszywe alarmy. W odniesieniu do wszystkich zdarzeń z całego powiatu, 

udział Gminy Bojanowo wynosi 13,07% wszystkich zdarzeń. W 2019 roku odnotowano  

łącznie 76 zdarzeń: 12 pożarów, 64 miejscowe zagrożenia, nie było fałszywych alarmów.  

W wyniku pożarów oszacowano straty na poziomie 26.000 zł, biorąc pod uwagę miejsce 

zagrożenia straty oszacowano na poziomie ok. 445.000 zł (wzrost w porównaniu do lat 

poprzednich). Przyczyny pożarów: nieostrożność osób dorosłych przy posługiwaniu się 

ogniem otwartym, wady środków transportu, wady urządzeń grzewczych. Odnosząc się do 

miejscowych zagrożeń: niezachowanie zasad bezpieczeństwa w ruchu drogowym, wady 

środków transportu. Następnie zostały skierowane słowa podziękowania w stronę Pana 

Burmistrza i Pana Rafała Sołtysiaka za prowadzone działania prewencyjne. W dalszej 

kolejności zostały poruszone kwestie: 

- problemów kadrowych w zakresie druhów,  

- prewencji osób społecznych w straży.  

Na zakończenie Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu wyraził 

słowa podziękowania za podejmowane działania na rzecz bezpieczeństwa gminy i powiatu.   

 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który zwrócił się z zapytaniem, czy Powiatowa Straż 

Pożarna będzie rekomendować zawody strażackie w bieżącym roku?  

Odpowiadając Pan Marcin Wysokiński wyjaśnił, że w związku z panującą sytuacją, wszystkie    

zawody sportowe Państwowej Straży Pożarnej zostały odwołane.  

 

Po udzielonej odpowiedzi o głos został poproszony Pan Rafał Sołtysiak, który poinformował, 

że życzyłby wszystkim takiej sytuacji pod względem finansowym, jaka była w 2019 roku: 

nowy samochód dla Bojanowa, dotacje wykorzystane. Słowa podziękowania zostały 

skierowane do radnych, za przychylność, która jest wykazywana. Bez sprawnego sprzętu nie 

można byłoby funkcjonować. Poruszona została również kwestia problemów kadrowych. 

Obecny rok zweryfikował, że Dzień Strażaka odbył się bardzo skromnie. Pozostałe 

przedsięwzięcia zostały zawieszone. Wiemy, że do skutku nie dojdzie obóz Młodzieżowych 
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Drużyn Pożarniczych, który był „kołem napędowym” pozyskania młodzieży i nowych osób 

do OSP. Na zakończenie zostały skierowane słowa podziękowania w stronę: 

- Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej za współpracę, 

- funkcjonariuszy i całej kadry PSP.    

 

Pytań nie było. Informacja pisemna dotycząca bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie 

Bojanowo stanowi załącznik nr 17.   

 

Dot. pkt. 11. Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do 

realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

 

Informacje o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku 

letniego dzieci i młodzieży zostały przygotowane przez placówki szkolne, jednostkę 

organizacyjną i instytucje kultury.  

 

Pytań do przekazanych informacji nie było.  

 

Pisemne informacje stanowią kolejno: 

1. Ośrodek Pomocy Społecznej w Bojanowie- załącznik nr 18, 

2. Miejska Biblioteka Publiczna w Bojanowie- załącznik nr 19, 

3. Gminne Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- załącznik nr 20,  

4. Szkoła Podstawowa im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- załącznik nr 21, 
5. Szkoła Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- załącznik nr 22,  
6. Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- załącznik nr 23.   

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanych położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

Projekt uchwały przedstawił Pan Marcin Kapała. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 13 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnych położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że treść 

przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Pana Marcina Kapałę.  

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2020 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości rolnych położonych na terenie 

Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny działek położonych we wsi 

Tarchalin, 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
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Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Bojanowo, 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwałę 

podjęto jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Bojanowo, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2020 roku w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
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z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany Uchwały Nr XVIII/138/20 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 

kwietnia 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Rawickiemu, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

 

Następnie głos zabrał Pan Waldemar Czerwiński, który zwrócił się z zapytaniem, kiedy 

nastąpi realizacja inwestycji? 

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że zadanie ma zostać zakończone do 30 października.  

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała 

została podjęta 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisjach Stałych 

Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 13 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 
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Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028. Uchwałę podjęto jednogłośnie 13 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2020 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028 stanowi załącznik  

nr 30 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

 

Podobnie, jak w poprzednim podpunkcie Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został omówiony na Komisjach Stałych Rady.  

Następnie o głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu 

uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto 13 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  
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Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak  

 

NIEOBECNI (2)  

Alina Broniarz, Tomasz Woźniczka  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 13. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Do pkt. 14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 15. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Pan Jan Moryson udzielił głosu mieszkańcowi gminy, 

który zwrócił się z zapytaniem czy Pan Burmistrz i Rada Miejska ma wpływ na lokalizację 

elektrowni fotowoltaicznej w Golinie Wielkiej? 

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że zarówno w naszej gminie, powiecie jak i sąsiednich 

gminach powstają elektrownie fotowoltaiczne. Warunki zabudowy wydawane są zgodnie  

z obowiązującymi przepisami, w niektórych przypadkach opierają się o warunki 

środowiskowe. Współpracujemy z kilkoma instytucjami. W większości decyzje te, wydawane 

są pozytywnie. Aktualnie nie jestem w stanie odpowiedzieć na jakim etapie prowadzone jest 

postępowanie. 

Ustosunkowując się do przedmówcy, mieszkaniec gminy wyraził opinię, że budowa 

elektrowni odbywa się na takich samych warunkach, na jakich budowane były elektrownie 

wiatrowe. Została wyrażona obawa, że w przyszłości zaistnieje sytuacja, jaka ma miejsce  

w przypadku elektrowni wiatrowych w Golince, w obszarze których nie można budować.  

Na powyższe Pan Maciej Dubiel wyjaśnił, że ustawodawca nie określił szczegółowych 

przepisów odnośnie budowania parków fotowoltaicznych. W dniu dzisiejszym trudno 

przewidzieć, co będzie w przyszłości. Elektrownie powstają na takich samych warunkach, jak 

zabudowa jednorodzinna czy inne zabudowania.  

Kolejne pytania brzmiały: 

- czy jeżeli zostanie wydane pozwolenie na budowę elektrowni fotowoltaicznych, będzie 

wiązało się to z uchwaleniem planu zagospodarowania przestrzennego Golinki, Golina 

Wielka, Wydartowo Pierwsze? 

- do kiedy jest czas na uchwalenie planów?  
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- czy rada przewiduje podjęcie planów w najbliższym czasie?  

- czy uchwalenie planów może zablokować budowę parków fotowoltaicznych?  

Odpowiadając na powyższe pytania Pan Burmistrz wyjaśnił, że plany zagospodarowania 

przestrzennego cały czas są procedowane, nie zostały zakończone. Termin na uchwalenie 

planów jest do roku 2022 lub 2021- kwestia do sprawdzenia, gdyż termin cały czas się 

przedłuża. Początkowo termin był do 2015 roku, później został on przedłużony przez 

ustawodawcę. Plany zostały przedstawione radzie. Odnosząc się do ostatniego pytania, Pan 

Maciej Dubiel wyjaśnił, że jest to pytanie do specjalisty.  

Następnie krótka dyskusja w powyższej kwestii wywiązała się pomiędzy mieszkańcem gminy 

a Panem Dariuszem Stachowiak.  

Ostatnie pytanie skierowane do Pana Burmistrza brzmiało: jeżeli mieszkańcy są w strefie 

oddziaływania elektrowni wiatrowych, można liczyć na ulgi w podatkach?  

Odpowiadając Pan Maciej Dubiel poinformował, że na chwilę obecną ustawodawca nie 

przewiduje takiej sytuacji.  

 

Po udzielonej odpowiedzi głos zabrał Pan Jan Moryson, który na wstępie złożył życzenia  

z okazji Dnia Samorządowca. Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że  

w następnym miesiącu Komisje Stały Rady i sesja rady odbędą się w dniu 30 czerwca. 

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że realizując obowiązek 

wynikający z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przedstawia 

Państwu Raport o stanie Gminy Bojanowo. Dzisiaj Raport zostanie również upubliczniony na 

stronie internetowej www.gminabojanowo.pl.  

Przygotowany we współpracy z pracownikami urzędu oraz gminnych jednostek 

organizacyjnych dokument stanowi podsumowanie działalności za rok poprzedni,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał i budżetu obywatelskiego.  

Raport przedstawia stan gminy na dzień 31 grudnia 2019 roku. 

Raport będzie rozpatrywany przez radnych podczas czerwcowej sesji Rady Miejskiej, na 

której również podejmowana będzie uchwała rady w sprawie absolutorium. W debacie nad 

raportem będzie mógł również wziąć udział każdy mieszkaniec Gminy. O zasadach udziału  

w debacie nad raportem mieszkańcy zostaną poinformowani w komunikacie, który ukaże się 

dzisiaj wraz z publikacją raportu.  

  

Do pkt. 16. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XIX sesję o godzinie 1025. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 

http://www.gminabojanowo.pl/

